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Bewonersbijeenkomst Prinsessenbuurt + Praatmee 
 
 
 
Op 25 november 2021 hebben twee groepen gelegenheid gekregen om een interactief 
gesprek te voeren met de gemeente. Hierbij hebben ongeveer 20 huishoudens aan 
deelgenomen. 
In de periode tussen 17 november en 5 december hebben diverse betrokkenen via 
www.wijdemeren.praatmee.nl/prinsessenbuurt/ door middel van het prikken van een punaise 
op een digitale kaart kunnen aangeven welke kansen en verbeterpunten zij zien voor hun 
wijk. Hier zijn totaal xxxxx meldingen op binnen gekomen. 
 
De gesprekken en de meldingen passen bij de volgende onderwerpen: 

- Duurzaamheid 
- Klimaat 
- Veiligheid 
- Groen en Bomen 
- Water 
- Verlichting 
- Verkeersveiligheid en Parkeren 
- Wonen  
- Sociale veiligheid 

 
Natuurlijk zijn er kaders en ideeën vanuit de gemeente, tijdens de contactmomenten heeft de 
wens van de bewoners centraal gestaan en is er gesproken vanuit een denkbeeldige blanco 
kleurplaat waar bewoners zelf hun wensen mogen aangeven. 
 
Elk onderwerp is uitvoerig besproken. Zo is er tijdens de avond aangegeven: 
Duurzaam 

- Het wenselijk is dat het energienetwerk geschikt moet zijn voor de behoefte van 
komende jaren; 

- Het wenselijk is dat er rekening gehouden word met parkeergelegenheid voor 
elektrische voertuigen; 

- Het wenselijk is om een inrichting van de openbare ruimte te realiseren die goed te 
onderhouden is; 

Klimaat 
- Het wenselijk is dat er rekening gehouden word met extreme buien en beperking van 

water op straat; 
- Het wenselijk is een groenplan te maken waarbij schaduw het medicijn is tegen 

extreme warmte; 
Veiligheid (verkeer) 

- Het wenselijk is om bochten en zijstraten overzichtelijk te houden (parkeren in 
bochten voorkomen); 

- Het wenselijk is om verkeersmaatregelen te nemen om gewenste gedrag (gepaste 
snelheid) te verkrijgen; 

- Het wenselijk is om groen te gebruiken als verkeersgeleiding; 
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- Het wenselijk is om te onderzoeken of in de Prinses Beatrixstraat een knip gemaakt 
kan worden, waardoor er niet meer doorheen gereden kan worden; 

- Het wenselijk is om de bestaande knip in de Prinses Margrietstraat te behouden. 
- Het wenselijk is om stoepen voldoende hoogte verschil te geven met de weg, zodat 

het onaantrekkelijk is om over de stoep te rijden; 
- Het wenselijk is om de wegen geschikt in te richten zodat vuilinzameling goed 

mogelijk is; 
- Het wenselijk is om te onderzoeken of de Jonkheer van Sypesteynlaan 

eenrichtingsverkeer kan worden tussen de Nootweg en de Prinses Beatrixstraat; 
Parkeren 

- Het zeer wenselijk is om meer parkeervakken te realiseren; bij voorkeur nabij 
zwembad; 

- Het wenselijk is om de parkeervakken langs de Prinses Irenestraat haaksparkeren te 
maken in plaats van langsparkeren; 

- Het wenselijk is om het parkeerterrein in het bosje aan de Prinses Marijkestraat 
zichtbaarder te maken; 

- Het wenselijk is om het parkeerterrein in het midden van de Prinses Beatrixstraat 
toegankelijker te maken; 

- Het wenselijk is om parkeervakken een duidelijke en herkenbare inrichting te geven; 
- Het wenselijk is om rekening te houden met bestaande uitritten. 

Groen 
- Het wenselijk is om het bosje aan de Prinses Marijkestraat te behouden; 
- Het wenselijk is om de bomen in de Prinses Margrietstraat te vervangen; 
- Het wenselijk is om overlast van wortelschade duurzaam te verhelpen; 
- Het wenselijk is om aandacht te hebben voor welke boom op welke plaats komt om 

overlast van blad, bloesem en vrucht te beperken, zeker nabij parkeervakken; 
- Het wenselijk is om het groen langs de Hallincklaan zo veel mogelijk te behouden; 

Water 
- Het wenselijk is om het riool te vernieuwen om schade aan straatwerk te voorkomen; 

Verlichting 
- Het wenselijk is om de verlichting aan de achterzijde van het zwembad te verbeteren; 
- Het wenselijk is om maatwerk toe te passen bij verlichting die naar binnen schijnt; 
- Het wenselijk is als de verlichting een rustiek uiterlijk heeft en zweervolle sterkte 

heeft; 
Wonen 

- Het wenselijk is om groen te gebruiken om zicht op parkeergelegenheid te beperken; 
- Het wenselijk is om glasvezel aan te leggen in de wijk; 
- Het wenselijk is om overlast van hondenpoep te beperken en voorzieningen aan te 

bieden; 
Sociale veiligheid 

- Het wenselijk is om begroeiing te kiezen die sociale veiligheid minimaal beperken; 
- Het wenselijk is om het beeld en het gedrag rondom de ondergrondse containers te 

verbeteren; 
 
Tijdens het contactmoment is naast het interactieve gesprek ook gesproken over het proces 
en de verschillende contactmomenten. 
 
Bovenstaande input vanuit de belanghebbende geeft een goed beeld van welke wensen er 
spelen bij de bewoners en kunnen een goede richting geven aan het te maken voorlopig 
ontwerp. 
 
Met vriendelijke groeten, 
Jim le Duc 


